

COMMUNIQUE

N° 1101 24/ADC/DG/DG.M/DG.MT

Portant attribution du marché pour la révision et la réparation du système de climatisation centrale de l'aérogare-passagers de l'Aéroport International de Maroua-Salak.

Le Directeur Général de la société Aéroports Du Cameroun S.A. communique :

Le marché pour la révision et la réparation du système de climatisation centrale de l'aérogare-passagers de l'Aéroport International de Maroua-Salak, est attribué à la société **PICTET CAMEROUN SA** ; Tél : 233 42 40 89 / 699 50 71 21 / 676 31 70 67, pour un montant toutes taxes comprises de **cent quarante-sept millions six cent quatre-vingt-onze mille huit cent dix-sept (147 691 817) Francs CFA**, pour un délai d'exécution de **quatre (04) mois**.

Yaoundé, le 07 MAI 2024

LE DIRECTEUR GENERAL,
Thomas Owona Owona

RELEASE

E - N° - 1101-24/ADC/DG/DG.M/DG/MT

Awarding the contract for the overhaul and repair of the central air conditioning system in the passenger terminal at Maroua-Salak International Airport.

The General Manager of Aéroports Du Cameroun SA hereby communicates as follows:

The contract for the overhaul and repair of the central air-conditioning system in the passenger terminal of Maroua-Salak International Airport is awarded to **PICTET CAMEROUN SA**; Tel: 233 42 40 89 / 699 50 71 21 / 676 31 70 67, for an all-inclusive amount of **one hundred and forty-seven million six hundred and ninety-one thousand eight hundred and seventeen (147,691,817) CFA francs**, with a performance period of **four (04) months**.

Yaoundé, 07 MAI 2024

THE GENERAL MANAGER,
Thomas Choua Oumouma